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Aanulezlg uraren de heren Han Franken, Simon Kersten, Karel Dingelhoffr PauI
Lecluse, uim Zegers, Frans v.d.Heijden, Gerard Francissen en
ffi€vre An v.d.Zulaan.

Han Franken opent de vergadering en daar er geen agenda is gemaakt stelt hij
voor dat ieder op zijn beurt de belangrijkste dingen ter tafel brengt.

Frans van der Heijden:
Korfbal heeft op dit moment 50 leden, er ziJn 2 senioren ploegen. Met de

Elshof college is alles rond, daar begint in oktober de training. lrat publi-
citeit betreft hebben zij veel reklame gemaakt in diverse dag- en tdeekbladen
en in oktober organiseren zij op een veld in Neerbos 0ost om in die rrrijk urat
meer bekendheid aan het Hazankamp korfbal te geven. Er zal in de kranten be-
kend gemaakt ulorden rdanneer dit plaats heeft. 0p 7 augustus is de traÍning
op het (honkbal)ve1d gestart.0p de vraag of er nog belangstelling is voor
de stickers dLe ontuorpen zijn, anturoordt Paul Lecluse dat Br oP badminton
nog niet ouer is gesprokeni zíj zullen dit alsnog doeno Ook op honkbal en
gym is er niet over gesproken doch Llim Zegers denkt dat er geen behoeft aan
is. Korfbal kan zelf iets met deze stickers gaan doen. 0p de vraag of de be-
taling aan de korfbalbond al is gedaan anturoordt Simon Kersten bevestigend.
Tevens u.rordt verzocht de betaling aan de trainar in de maand december te
uerrÍchte11. De vergoeding voor auto-onkosten uordt het liefst per giro ge-
regeld. Verder is er in het financieel verloop nog niets konkreets te zeggen
omdat nog niet precies bekend is r,lat de kosten gaan uorden. A1le sekties
uillen graag het ueekbericht van korfbal ontvangen.

Gerard Franeissen:
Voor voetbal- beqint 2 september de kompetitie. Alles loopt prima.

Paul Lecluse:
Het bestuur is thans als volgt samengesteld: voorzitter PauI LeclusBl sa-
kretaris T.uan Houdt, uledstr.sekr. L.Pietansen. Nu zij ook zaal Elshof col-
lege ter beschikking hebben r,lillen zij uitbreiden en ook veel reklame gaan maken,
vooral. voor de jeugd. Er zijn 3 toernooien gepland, het jubileumtoernooi,
het jaarlijkse lYlarieken van Nieumeghentoernooi en een rekreantentoernooi.
Zij starten ueer op 25 augustus. Financieel zijn er gsen problemen.

Karel Dingelhoff:
De promotie uaar hun eersLe team uitzicht op had is helaas niet doorgegaan.
Er is echter sportief gespeeld en alom uerd gekonstateerd dat er een erg goede
sfeer heerst. Er komt een nieuure coach. Het adspirantenteam rrlordt ulaarschijn-
lijk rayonkampioen. De peanutleden verliezen hun leidingr daar is nog geen
oplossing voor. Softbal loopt nog niet zo best. In het kader uan het jubileum
organiseren zij 9 en 10 september een toernooi voor het 1e team en op 23 en
24 september een pupillentoernooi. Zij ulilden ook een internationaal team naar
Nijmegen laten komen doch dit lukte niet, er komt urel een team van oud-inter-
national.s. 0mdat dat geen buitenlands team is veruacht men geen subsidie,
maar Simon Kersten adviseert toch een garantiesubsidie aan te vragen. Er
zijn teams die in oktober graag naar de zaal ulil-Len. Er zaL zaaltuimte ge-
zocht moeten ulorden, doch daar verulacht men niet teveel problemen mee.
ZiJ ziJn niet tevreden ouer de toestand van het veld. Ook de dugout moet
vernieuuld trlorden. Er uordt veruacht dat als men de Sportstichting benadert
deze zullen veruijzen naar de plantsoenendienst. Afgesproken rrrordt dat Han

Franken de heer Fikkert za1 belIen, uaarna Karel Dingelhoff en Han Franken
evt. een gesprek zullen hebben met hem. De sleuteltijst rr.relke onLvangen is
van de Sportstichting klopt niet. Karel Dingelhoff zal- eerst schriftelijk
reagersn op deze.,verdeellijst. Korfbal en Honkbal komen in de knoop met
het gebruik van kleedkamers e.d. door het resp. uitlopen en vroeger begin-
nen van de aktiviteiten op de ve.Lden. Het is ondoenlijk'deze gezamenlijk te
gebrulken. 0mdat het voor een korte periode is uordt besloten voor dit
seisoen te onderhandel-en met ïrajanus over het gebruik van de kl-eedkamers
aldaar.



Doch in de toekomst zuflen deze problemen in steeds uitqebreidere vorm terug-
keren. Han Franken zal daarom de Sportstichtinq voorstellen in ruil voor het
aanbod van akkomodatie in Lindenholt, hen meer kleedkamers en speelruimte aan
te bieden.

Simon Kersten:
Er hadden verschillende punten op de agenda moeten staan, zoals jubileum af-
ronden, boutrr klubhuis, de statuten, het huishoudelijk regelement.0p de e.v. ver-
gadering zullen deze punten besproken moeten ulorden. Een gedeelte van het jubi-
Leum-saldo zou door de verschil-lende sekties besteed rrlorden. De ulensen van gym
zijn bekend, deze zijn: een brug en een balk toru.vo + f 3.508r-. Honkbal een
scorebord en een geluisinstalJ-atie, voetbal een paar netten, badminton heeft
geen speci.ale u;ensen en korfbal zou een evi. bedrag liever in het klubhuis gesto-
ken zien. Er rrlordt gevraagd met uiel-ke sfeutel dit verdeeld moet ulorden. Plen is
het er over €ens dat het aantal leden en de verschill-ende inzet en inspanning
uraarmee dit geld is bijeenqebracht, de doorslag geeft. Omdat U/im Zegers te ken-
nen geeft dat gym erg veel materiaal nodig heeflt en zij rrlil-len uleten urat er nog
aangeschaft kan ulorden uit eigen pot, uordt aan sektie gym hun urens reeds toe-
gezegd. Ieder is het daarmee eens.
De fotors van de receptie zijn ingeplakt en genummerd. Zij uorden ter bezich-
tiqing en evt. nabestelLing in het klubhuis gedeponeerd. lrJaL het kl-ubhuis betreft
zaI er de volgende vergadering niet alleen aan het financië1e, maar ook aan het
bourrrkundige facet aandacht moeten ulorden besteed. Daarorn zaL voor de e.v. hoofd-
bestuursvergadering de heer Jan SchöLs rrlorden uitgenodigd. Aan honkbal uiordt een
financieel verslag gevraagd. Karel Dinqelhoff zal- dit regelen.
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Verder vertelt Simon Kersten dat er een mogelijkheid is tot het oprichten van een
kommissie uit de Nijmeegse verenigingen, die hun uensen en klachten t.a.v. dB
akkomodaties met de Sportstichting kan doorpraten, lrJim Zegers en Simon vertel-Len
dat er in verschilLende provincies een Stichting Technische Leiding bestaat, die
de diverse .Leiders aantrekt en als u.rerkqever optreedt en op deze rrrijze aanmerke-
lijk hogere subsidies op leiderslasten ontvarQerlr ZiJ zul1en eens informeren
hoe dergelijke zaken 1open. In de volgende vergadering zal ook moeten ulorden be-
sproken of er een kommissie zou moeten ulorden samengesteld die de belangen van
het huishoudelijk regelement behartigt.

l/im Zegers:
Íïej.Rita Koppers heeft een autoongeluk gehad
langere tijd op non-actief stel-t. Zij moeten
zij de vervanginq voor haar zul-1en oplossen.
Heyden uleten dat zij evt. bereid zijn Neerbos
hofcollege, mits daar alLe voorzieninqen voor
liever zo l-aten omdat alle trainingen €.dr í-tU

zij zulIen het zeker i.n gedachten houden.
A-Turnen gaat een trip naar Engeland maken in
trainingsstage zijn.. Hij ulil graag ulat meer
dr:t de opgegeven stukjes voor de kranten niet
adviseerd ulel zelf de stukjes doór te blijven
in te schakelen om voor korrekte plaatsing te

Hierna rrrordt de vergaderi.ng gesloten.

Volgende vergaderinqen!
H,B. 2 oktober, A.L.V. 16 oktober.

dÍe haar trlaarschijnlijk voor
op de sektie gym nog bespreken hoe
LJim Zeqers laat aan Frans van der
0ost te ruil-en met hen voor E1s-
turnen zijn. Frans v.d. H. uil het
geregeld zijn en goed lopen, maar

de herfstvakantie. Dit za1 een
publiciteit en zou graag urillen
ingekort ulerden. Er uordt hem ge-
schrijven, maar de heer Ieking

z orqen.

s ek retaresse

An van der Zuaan


